

《单词百科:throughout是什么意思?throughout怎么发音?throughout的解释和用法》

英语单词throughout是什么意思?throughout怎么读?throughout怎么发音?简答网为您整理了throughout的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



throughout怎么读

throughout的读音:[θ ru: a t]

throughout的意思

- 1、prep. (表示时间) 自始至终;在...期间;遍及...地域;遍及...场所;
- 2、adv. 处处;始终;在所有方面;

throughout的近义词

1、during prep.在...期间（的某一时间）；

throughout的双语例句

1、Men in green army uniforms are sprinkled throughout the huge auditorium.

穿着绿色军服的人星星点点地分布在整个大礼堂中。

2、Throughout his trial he maintained a dignified silence.

在整个审讯过程中，他始终沉默以保持尊严。

3、There was continuous firing throughout the night.

整夜枪炮不息。

4、Both sides were troubled throughout by a capricious wind.

双方一直在为风向飘忽不定而苦恼。

5、There are 23 Clubs throughout the U.S., and your membership entitles you to enjoy all of them.

全美共有23家俱乐部，您的会员资格可让您享受所有俱乐部的服务。

6、Throughout his school life Darius was tactless and egocentric.

上学期间，达赖厄斯粗鲁冒失，而且总以自我为中心。

7、Mr Forrest believes there is a need for other similar schools throughout Britain.

福里斯特先生认为全英国都需要有类似的学校。

8、She spent an unorthodox girlhood travelling with her father throughout Europe.

她童年的经历不同寻常，其间她和父亲游遍了欧洲。

9、Each of these pages has hot links to other documents throughout the network.

这些网页中每一页都设有热链接，指向网络中的其他文件。

10、He continued throughout to restate his opposition to violence.

他一直不断重申他反对暴力。

11、She knew she had to take the initiative and maintain an aggressive game throughout.

她知道自己必须采取主动，并且始终保持咄咄逼人的态势。

12、The crime sent shock waves throughout the country.

这一罪行在全国上下引起一片轰动。

13、The city's problems are symptomatic of the crisis that is spreading throughout the country.

该市的问题是正在全国蔓延的危机的征兆显现。

14、Avoid jerkiness by breathing easily throughout the exercise.

练习过程中注意放松呼吸，以免动作不顺畅。

15、On the tops of very high mountains snow persists throughout the year.

高山顶上,积雪终年不化。

16、There are over 35 000 species of orchid distributed throughout the world.

有35,000多种兰花分布在世界各地。

17、They sang songs throughout the trip.

整个旅途中他们歌声不断。

18、His renown has spread throughout the country.

他的名声已传遍全国。

以上是简答网为您整理的throughout怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/throughout>